
Thank you for choosing Ajman University Residences
Procedure of electronic registration

Please follow the following steps to electronically apply and register for student 
accommodation:
•	 Visit the website: ors.ajman.ac.ae (Access the site with your ID and password)  
•	 Open the E-Request page and click on All Request then press + (new request)    
•	 Choose: Accommodation Application for Reservation
•	 Fill in all the e-request data and attach the personal photo, Proof of identity and the 

two pages of guardian›s identity. Female students fill out the exit permit form signed 
by the guardian.                                                                                                                             

•	 Pay the housing insurance value of AED 1000 and send the insurance receipt by email 
to: inquiry@ajman.ac.ae .  No need for the insurance receipt if payment was made 
directly to the finance office at the university 

•	 Submit the e-request

For further information, please contact Mr. Abdullah Al Makhlati on: 067055553

شكراً لاختياركم مساكن جامعة عجمان
خطوات التسجيل الإلكتروني

يُرجى إتباع الخطوات التالية للتسجيل الإلكتروني في مساكن جامعة عجمان:
• دخول على الموقع الإلكتروني: ors.ajman.ac.ae )الدخول في الموقع بالرقم الجامعي وكلمة المرور( 	
• فتح صفحة »E-Request«  ثم الضغط على All Request  ثم أضغط على  علامة + ) طلب جديد (	
• 	Accommodation Application for Reservation  :اختيار طلب
• املأ كافة البيانات مع وضع المرفقات التالية: صورة شخصية - إثبات الشخصية - الطالبات يُرفقنَّ 	

استمارة إذن الخروج موقعة من ولي الأمر وهوية ولي الأمر بالصفحتين
• 	Submit :اضغط على
• قم بدفع قيمة تأمين السكن 1000 د. إ. وإرسال إيصال دفع التأمين على البريد الإلكتروني:	

inquiry@ajman.ac.ae  إن لم يتم تسديد المبلغ نقداً في المكتب المالي بالجامعة .

لمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع السيد عبد الله المخللاتي على رقم الهاتف: 067055553


